
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného dňa 13. marca 2023 v malej sále Kultúrneho domu v Selciach 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1.    Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

2.       Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce na deň 13.3.2023 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľa zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice   

a uznesení. 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

4. Schválenie projektu „Ochrana verejného zdravia a zníženie dopadov koronavírusovej 

pandémie v MFO Banská Bystrica“ 

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

5.         Vyjadrenie víťazovi VO na novú MŠ  

            Predkladá – Ing. Daniel Hlinka, starosta obce  

6.         Dodatok k zmluve o nebytových priestoroch na Športovej ulici 2 

            Predkladá -  Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

7. Diskusia   

8. Záver 

 

K bodu 1 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce privítal prítomných poslancov, zamestnancov 

obce, prítomných občanov a otvoril zasadnutie OcZ. Prítomných poslancov na zasadnutí je 7.  

 

K bodu 2 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce predložil návrh zmeny programu obecného 

zastupiteľstva oproti zneniu, v akom ho poslanci dostali v pozvánke. Zmena sa bude týkať 7. 

bodu programu, ktorým bude bod Rôzne a 8. bod bude Diskusia. Poslanci s týmto návrhom 

programu súhlasili a nebol podaný žiadny iný pozmeňujúci návrh. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bola navrhnutá pani Marta Klačanová. Za  

predsedkyňu návrhovej komisie bola navrhnutá pani Lucia Rudnická, za členov návrhovej 

komisie boli navrhnutí Ján Kupec a Mgr. Jaroslava Lauková. Za zapisovateľku zápisnice bola 

určená Mgr. Jana Mesíková, za zapisovateľku uznesení bola určená Mgr. Renáta Mesíková. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 4 Ing. Daniel Hlinka, starosta obce oboznámil prítomných s možnosťou zapojenia 

sa obce Selce do projektu Ochrana verejného zdravia a zníženie dopadov koronavírusovej 

pandémie v Mestskej funkčnej oblasti Banská Bystrica v súlade so zmluvou o nenávratnom 

finančnom príspevku uzatvorenou s Ministerstvom zdravotníctva SR v projekte realizovanom 

v rámci výzvy na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok, ktorého ciele sú 

v súlade s platným územným plánom obce a platným Programom hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce Selce. 

Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 5 Starosta obce vysvetlil, že z dôvodu enormného navýšenia výslednej 

obstarávacej ceny na realizáciu predmetu zákazky, a tiež z dôvodu nezískania dostatku 

finančných  prostriedkov na realizáciu projektu z prostriedkov eurofondov bol kvôli zmene 



okolností zrušený použitý postup zadávania zákazky o verejnom obstarávaní na výstavbu novej 

materskej školy. Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 6 Starosta obce oboznámil prítomných s problematikou, poslanci dostali materiál 

spolu s pozvánkou. Jedná sa hlavne o garáže, ktoré používa DHZ. Budova, dvor a časť 

parkoviska by bola predmetom nájmu, ostatné by zostalo obecné.  

Pán Dušan Hlinka - nájomca, dovysvetlil problematiku. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 7 Rôzne 

Marta Jančíková, ekonómka obce oboznámila prítomných s faktom, prečo je potrebná úprava 

rozpočtu.  Faktúra za jednoduché pozemkové úpravy prišla až tento rok, nie ako bolo 

naplánované, teda minulý rok, takže je potrebná úprava rozpočtu. Okrem toho ešte treba kamery 

na zberný dvor, lebo je tam veľký pohyb ľudí – aj  na to treba financie. Prebytkový rozpočet 

bude taký, ako bol schválený. Starosta dovysvetlil situáciu.  

Otázky neboli. 

Žiadosť pána Mareka Šovčíka k stavbe rodinného domu na IBV Záhumnie. Problematiku 

vysvetlil pán Ján Šovčík, otec žiadateľa. Chce vybudovať vlastnú žumpu, vlastnú studňu, bez 

napojenia na elektrické siete, vstup cez susedné pozemky vo vlastníctve firmy Mionex. Žiada 

vyjadrenie a kladný súhlas obce.  

Starosta – toto nie je súčasťou projektu IBV Záhumnie, predniesol stanovisko stavebnej komisie 

– viac-menej zamietavé. V súčasnosti je pripravená žiadosť na vybudovanie kanalizácie v tejto 

časti. Budú sa musieť podieľať vlastníci, obec na to nemá. Treba postupovať jednotne, ak by sa 

odsúhlasila žumpa (septik) jednému, vznikla by reťazová reakcia a každý by chcel budovať 

kanalizáciu na vlastnú päsť – kadejako, bez koncepcie. Bolo by dobre jednať naraz s vlastníkmi, 

nie po jednom. Pán starosta poprosil o strpenie, kým sa stretnú všetci vlastníci.  

Pani Klačanová – rieši sa už cesta na IBV Záhumnie? 

Pán starosta odpovedal. 

Prijaté uznesenia viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 8 Diskusia 

V tomto bode je požiadavka FK BB. Predniesol Jozef Mores, riaditeľ FK Dukla Banská 

Bystrica. Chce nadviazať spoluprácu s obcou Selce, chce nájomnú zmluvu na 15 rokov na horné 

ihrisko. Chcú použiť eurofondy na rozvoj ihriska a ak to bude možné, tak za nájomné 1 €. Obec, 

škola, futbalový klub Selce budú mať prednostné práva, prístup na ihrisko by mali bezodplatne. 

Treba to riešiť čo najskôr, lebo v polovici apríla končí výzva. Ďalšou možnosťou je, že by do 

fondov išla obec a FK BB by zatiahli 30% z nákladov. Chcú vybudovať umelú trávu 

s kabínkami, aby bolo ihrisko pasportizované, vhodné pre tréningy a súťaže dorastencov. Bude 

treba si dohodnúť pravidlá, za akých môžu občania chodiť na toto ihrisko. 

Starosta – bolo by dobre, keby sa o tom dozvedeli aj občania, možno na nejakej schôdzi 

Mgr. Lauková – kto bude riešiť nájomnú zmluvu. Čí majetok to bude? Ak to vybuduje MFK 

Dukla, bude to Váš majetok? 

Ing. Hýbl – čí bude po dobe nájmu majetok? 

riaditeľ FK BB – majetok zostane obci – musí to byť v zmluve. Minimálny čas nájmu pre nás 

je 10 rokov, aby sa nám to finančne aj herne oplatilo. 

Peter Sivčák - Aký máte plán so selčianskymi futbalistami 

p. Klačanová – my už sme od vlani s Duklou v spolupráci. Chceli by sme dostať Selčanov do 

3. ligy. Ak by sme sa dohodli na spolupráci obec – FK BB, obci by sme plochy prenajímali 

zadarmo.  



Miška Miklošová – selčianski futbalisti budú Dukla B? 

p. Klačanová – nie, budú ako doteraz 

Miška Miklošová –ak by horné ihrisko bolo pre Duklu, ak by si niekto chcel ísť zahrať, ako 

potom? 

p. Klačanová – musí tam byť dozor dospelých. Deti sú živé a kadečo vystrájajú.  

FK BB – akákoľvek neorganizovaná činnosť detí nie je vítaná. Poskytli by sme možnosť 

a vytvorili by sme si základňu.   

Dušan Hlinka – v hornom rohu ihriska ešte nie je vysporiadaný pozemok, je možné, že niekedy 

tam vyvstane problém 

Juraj Kamenský – prístupová cesta by sa dala urobiť po obecnom 

Mgr. Lauková– musí byť aj rozpočet, projekt a stavebné povolenie v žiadosti? 

FK BB – stavebné povolenie nemusí byť 

Starosta – stanovisko dostanete hneď, ako to bude možné. Ak nedostanete žiadne finančné 

prostriedky, zmluva bude neplatná? 

FK BB – áno. Zajtra prepošlem zmluvu starostovi na mail.  

Starosta – sadneme si s právnikmi, potom dáme odpoveď 

Ing. Hýbl – aké boli úspešné projekty? Kde to už funguje? 

FK BB – taký komplet projekt ako s obcou Selce ešte nefunguje, ihriská už existujú 

Ján Smatana – bol by som rád, keby sa to uskutočnilo. Veľa vecí by sa tým vyriešilo.  

Dušan Hlinka – Tiež som za. Pripojil sa aj Jozef Fodor - horšie to už nebude.  

Juraj Kamenský – tiež je za. Je tam 30 % spoluúčasť, keby to vybavila Dukla, bolo by to ok. 

Normálna tráva sa tam udržať nedá, asi je lepšia umelá. Asi budú musieť riešiť aj studňu, lebo 

v lete je tam sucho. Aj umelú trávu treba polievať.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

Starosta obce Ing. Daniel Hlinka sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

Zapísala:  Mgr. Jana Mesíková 

Overil:     Marta Klačanová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


